

REPUBLICUE DU CAMEROUN
PAIX-TRAVAIL-PATRIE

MINISTERE DE L'AGRICULTURE
ET DU DEVELOPPEMENT RURAL

SOCIETE DE DEVELOPPEMENT DE LA HAUTE
VALLEE DE NOUN

UNVDA
SOCIETE D'ETAT



REPUBLIC OF CAMEROON
PEACE WORK-FATHERLAND

MINISTRY OF AGRICULTURE
AND RURAL DEVELOPMENT

UPPER NUN VALLEY DEVELOPMENT
AUTHORITY

UNVDA
STATE CORPORATION

INVITATION TO TENDER FOR AN OPEN REQUEST FOR QUOTATION IN EMERGENCY PROCEDURE

N° 004/RQ/UNVDA/ITB/2018 OF 25 JULY 2018

FOR THE REHABILITATION OF THE GENERAL MANAGER'S CABINET AND ADMINISTRATIVE BLOCK IN UNVDA NDOP

Financing: Internal Resources of UNVDA
2018 Financial Year

1. Subject of the invitation to tender

Within the framework of ameliorating the living conditions of personnel of state corporations, the General Manager of the Upper Nun Valley Development Authority (UNVDA), Contracting Authority, hereby launches an Open Request for Quotation in emergency procedure for the rehabilitation of the General Manager's Cabinet and Administrative Block in UNVDA Ndop.

2. Nature of service

The nature of the services involves the handling, transportation and supply of the items as contained in the Technical Specifications.

3. Place and Delivery deadline

All deliveries shall be done at UNVDA – Ndop.

The duration for the execution of the supplies shall be thirty (30) calendar days as from the date of notification of the Service Order to commence supplies.

4. Allotment

The supplies are made up of a **single lot**.

5. Estimated cost

The estimated cost of the operation following prior studies stands at **20 000 000** (Twenty Millions) FCFA VAT Included.

6. Participation and origin

Participation to this consultation is open to Small and Medium Size Enterprises with proven experience in this domain.

7. Financing

Supplies which form the subject of this invitation to tender shall be financed by the Internal Resource of UNVDA, 2018 Financial Year (Nomenclature 52-624102).

3. Consultation of the Tender Documents

For any complementary information on the tender file, the tenderers may consult the tender file during working hours at the **General Secretariat of UNVDA, P.O.BOX 25 Ndop, telephone 237 691 798 318**, as soon as this notice is published.

9. Acquisition of the Tender File

Bidders can obtain complete tender documents at the **General Secretariat of UNVDA, P.O.BOX 25 Ndop, telephone 237 691 798 318** during working hours (7.30am to 3pm), Mondays to Fridays upon the payment of a non-refundable sum of **34 000 (Thirty Four Thousands) CFA francs**, payable at BICEC, account CAS ARMP N° 33598845001-20.

The said receipt must identify the payer as representing the consultant or joint-venture willing to participate in the tender

10. Submission of Bids

Each offer drafted in English or French in seven (07) copies including the original and six (06) copies marked as such and sealed in an envelope shall be deposited at the **General Secretariat of UNVDA** not later than the 22 AOÛT 2018 at **10 o'clock local time**. The sealed envelope should carry the inscription:

**OPEN REQUEST FOR QUOTATION IN EMERGENCY PROCEDURE
N°004/RQ/UNVDA/ITB/2018 OF 25 JUIL 2018**
**FOR THE REHABILITATION OF THE GENERAL MANAGER'S CABINET AND
ADMINISTRATIVE BLOCK IN UNVDA NDOP**
"To be opened only during the bids analysis session"

11. Provisional bid bond

Each bidder must include in his administrative documents, a bid bond issued by a first rate-bank approved by the Ministry in charge of Finance featuring on the list in document 8 of this tender file of an amount of **400 000 (Four Hundred Thousands) CFA francs** and valid for thirty (30) days beyond the original date of the validity of the offers.

N.B: Certified checks will not be accepted.

12. Admissibility of Tenders

Under pain of rejection, the administrative documents required, must be produced in originals or true copies certified by the issuing service or an administrative authority (Senior Divisional Officer, Divisional Officer...) in accordance with the Special Conditions of the tender.

They must not be older than three (03) months preceding the original date of submission of bids or must not have been established after the signing of the tender notice.

Any incomplete offer in accordance with the prescriptions of this notice and tender file shall be declared inadmissible, especially the absence of a bid bond issued by a first-rate bank approved by the Ministry in charge of Finance.

13. Opening of Bids

The opening of the bids will be in a **single phase**.

The opening of the Administrative documents and financial offers shall take place on the 22 AOÛT 2018, at **11:00 am, local time** in the Conference Hall of the UNVDA - Ndop.

Only bidders or their duly authorized representatives who have a perfect knowledge of the documents may attend the opening session. Tenderers should note that they remain bound by their tenders for a period of ninety (90) days from the dead line for submission of bids.

REPUBLICUE DU CAMEROUN
PAIX-TRAVAIL-PATRIE

MINISTERE DE L'AGRICULTURE
ET DU DEVELOPPEMENT RURAL

SOCIETE DE DEVELOPPEMENT DE LA HAUTE
VALLEE DE NOUN

UNVDA
SOCIETE D'ETAT



REPUBLIC OF CAMEROON
PEACE WORK-FATHERLAND

MINISTRY OF AGRICULTURE
AND RURAL DEVELOPMENT

UPPER NUN VALLEY DEVELOPMENT
AUTHORITY

UNVDA
STATE CORPORATION

**AVIS DE CONSULTATION OUVERTE POUR LA
DEMANDE DE COTATION EN PROCEDURE D'URGENCE**
N°004 /DC/UNVDA/CIPM/2018 DU 25 JUIL 2018
**POUR LA REHABILITATION DU CABINET DU DIRECTEUR
GENERAL ET DU BLOC ADMINISTRATIF DE L'UNVDA A NDOP**

**Financement: Ressource Interne de l'UNVDA pour l'année
budgétaire 2018**

1- Objet de la consultation

Dans le cadre de l'amélioration du cadre de vie du personnel des sociétés d'Etat, le Directeur Général de la Société de Développement de la Haute Vallée de Noun (**UNVDA**), Autorité Contractante, lance une Consultation Ouverte pour la Demande de Cotation relative à la réhabilitation du cabinet du Directeur Général et du bloc administration de l'**UNVDA**.

2- Consistance des prestations

Les prestations, objet de la présente consultation, comprennent les fournitures décrites dans les spécifications techniques.

3- Délais de livraison

Le délai maximum de livraison prévu par le Maître d'Ouvrage pour les fournitures, objet de la présente consultation, est de trente (30) jours calendrier après notification de la Lettre Commande.

4- Allotissement

Les prestations sont regroupées en **un seul lot**.

5- Coût prévisionnel

Le coût prévisionnel de l'opération à l'issue des études est de **20 000 000** (Vingt Millions) FCFA TTC

6-Participation et origine

La participation à la présente consultation est ouverte aux fournisseurs intéressés de droit camerounais, exerçant dans le domaine.

7-Financement

Les prestations objet de la présente consultation seront financées par les Ressources Internes de l'**UNVDA** pour l'année budgétaire 2018, nomenclature 52-624102.

8- Consultation du Dossier d'Appel d'Offres

Le Dossier d'appel d'offres peut être consulté aux heures ouvrables au Secrétariat Général de l'UNVDA, BP 25 Ndop, Email: unvdandop@gmail.com, téléphone 237 691 798 318, dès publication du présent avis.

9- Acquisition du Dossier d'Appel d'Offres

Le Dossier d'appel d'offres peut être retiré aux heures ouvrables au Service des Marchés Publics de l'UNVDA, BP 25 Ndop, téléphone 237 691 798 318 dès publication du présent avis contre versement d'une somme non remboursable de 34 000 (Trente Quatre Mille) FCFA payable à la BICEC sur le compte CAS ARMP N°33598845001-20.

10- Remise des offres

Chaque offre, rédigée en anglais ou en français, en sept (07) exemplaires dont un(01) original et six (06) copies marqués comme tels, devront parvenir au Secrétariat Général de l'UNVDA au plus tard le 22 AOÛT 2018 00 heures, heure locale avec la mention :

**CONSULTATION OUVERTE POUR LA DEMANDE DE COTATION EN PROCEDURE
D'URGENCE** 25 JUIL 2018
N° 004/DC/UNVDA/CIPM/2018 DU
POUR LA RÉHABILITATION DU CABINET DU DIRECTEUR GÉNÉRAL ET
DU BLOC ADMINISTRATIF DE L'UNVDA A NDOP
«A n'ouvrir qu'en séance de dépouillement»

11-Cautionnement provisoire

Chaque soumissionnaire doit joindre à ses pièces administratives, une caution de soumission établie par une banque de premier ordre agréée par le Ministère chargé des finances et dont la liste figure dans la pièce 8 du DC valable pendant trente (30) jours au-delà de la date limite de validité des offres d'un montant de 400 000 (Quatre Cent Mille) FCFA.

12- Recevabilité des offres

Sous peine de rejet, les pièces du dossier administratif requises doivent être produites en originaux ou en copies certifiées conformes par le service émetteur ou une autorité administrative (Préfet, Sous-préfet,...), conformément aux stipulations du Règlement Particulier de l'Appel d'Offres.

Elles doivent dater de moins de trois (03) mois précédant la date originale de dépôt des offres ou avoir été établies postérieurement à la date de signature de l'Avis de Consultation.

Toute offre incomplète conformément aux prescriptions du Dossier Consultation sera déclarée irrecevable. Notamment l'absence de la caution de soumission délivrée par une banque de premier ordre agréée par le Ministère chargé des Finances.

13- Ouverture des plis

L'ouverture des offres se fera en **un temps**.

L'ouverture des pièces Administratives et des offres financières aura lieu le 22 AOÛT 2018 à **11 heures locale** à la salle de conférences de l'UNVDA-Ndop par la Commission Interne de Passation des Marchés.

Seuls les soumissionnaires peuvent assister à cette séance d'ouverture ou s'y faire représenter par une personne de leur choix dûment mandatée.

14. Principaux critères éliminatoires

- a) Absence d'une pièce administrative;
- b) Absence de la caution de soumission délivrée par une banque de premier ordre agréée par le Ministère chargé des Finances ;
- c) Absence de l'Attestation de Non-exclusion des marchés publics délivrée par l'Agence de Régulation des Marchés Publics;
- d) Pièce falsifiée ou non authentique ;
- e) Non-respect du délai de livraison ;
- f) Non-respect des spécifications techniques.

15- Attribution

Le Maître d'Ouvrage attribuera la Lettre Commande au Soumissionnaire dont l'offre a été reconnue conforme pour l'essentiel au Dossier de Consultation et qui dispose des capacités financières requises pour exécuter la prestation de façon satisfaisante et dont l'offre a été évaluée la moins-disante en incluant le cas échéant les rabais proposés.

16- Durée de Validité des Offres

Les soumissionnaires restent engagés par leur offre pendant une période maximale de quatre-vingt-dix (90) jours à compter de la date limite de dépôt des offres.

17- Renseignements complémentaires

Les renseignements complémentaires d'ordre technique peuvent être obtenus aux heures ouvrables de 7 heures 30 à 16 heures au Secrétariat Général de l'UNVDA, BP 25 Ndop, Email: unvdandop@vmail.com, téléphone 237 691 798 318.

Fait à Ndop, le 25 JUIL 2018

Ampliations :

- DDMINMAP/Ngoketunjia (Pour publication)
- Président CIPM-UNVDA
- ARMP/Bamenda (pour publication et archivages)
- Affichage



General Manager

Eric Akongnui Andangfung